
 

 

 
 

GEMEENTERAAD       STAD MECHELEN 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING 

 
Indiener: Hamid Riffi 
 

Datum: 10/02/2021  
 
Onderwerp vraag: Oorspronkelijke plannen Slachthuislaan 
 

Toelichtende nota 
Gisteren konden we in de media vernemen dat de Galgestraat heraangelegd 
wordt. De bewoners zijn hier dol enthousiast over. Ook het feit dat de 
vrachtwagenparking afgesloten is, kan op positieve reacties rekenen van de 
bewoners in de Galgestraat. Ondanks de sluiting van de parking zal de druk 

op de Galgestraat blijven van vrachtwagens die van en naar het slachthuis 
rijden, en dit vanaf ongeveer 3u ’s morgens. Mensen horen de knorrende 
varkens in de vrachtwagens tot in hun bed. 
 

Onlangs vernam ik dat in de oorspronkelijke plannen voor de ontsluiting van 
de slachthuislaan een andere route voorzien was ipv zoals nu via de 
Galgestraat. 
 

Vragen 
- Zijn die plannen nog beschikbaar?  
- Kan het stadsbestuur hiermee verder? Indien niet, waarom niet?  
- Waarom kiest het stadsbestuur om de vrachtwagens met dieren, 

slachtafval (enorme stank tijdens warmere dagen) en koelwagens met 

vlees via de Galgestraat te sturen? 
 
Hamid Riffi 
10/02/2021 
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